
Zápis z veřejného jednání s občany ze dne 24.6.2014 

Akce „ Regenerace sídliště U Hřbitova“ 

 

Přítomni:  

Ing. Miloslav Soušek, Ing. Jaromír Andrle, Ing. Stanislav Netolický, Mgr. Marie Lněničková, 

občané bydlící v dané lokalitě 

 

Program:  

Představení projektu 

Diskuze 

Různé 

 

Mgr. Marie Lněničková přivítala přítomné a seznámila s programem jednání 

Ing. Jaromír Andrle představil projekt s prezentací navrženého řešení regenerace sídliště 

Starosta Ing. Miloslav Soušek se zúčastnil diskuze s občany 

 

Diskuze ohledně projektu:  

Starosta Ing. Miloslav Soušek, vedoucí odboru investic Ing. Jaromír Andrle, projektant firmy 

Optima s.r.o. Ing. Stanislav Netolický odpovídali na dotazy z řad veřejnosti, které se týkaly 

organizačního, technického a procesního zajištění přípravy projektu 

 

Připomínky občanů: 

větev C – u č.p. 510, 511 – občané navrhují přeložku telekomunikačního kabelu, případné 

zrušení klepačů koberců a tím rozšíření vozovky a vznik dalších parkovacích míst - bude 

prověřeno 

u č.p. 517,518 – odstranění náletů bezu, odstranění starých pařezů  a starých obrubníků  - 

zadání Technickým službám, bude řešeno v průběhu stavby 

předplacená parkovací místa pro místní občany -  pan starosta připouští tuto možnost a 

navrhuje uzamykatelná parkovací stání – bylo by nutno vydat novou vyhlášku 



řešení kanalizace – některé kanalizační vpusti jsou zanešené, neprůchodné - pan projektant 

Ing. Stanislav Netolický informoval, že součástí projektu je výměna některých kanálů a vpustí 

větev B – posutí parkovacích ploch od č.p. 506 na druhou stranu komunikace (na úkor zrušení 

sušáků), u č.p. 506 nechat podélné parkování, u č.p. 518 udělat kolmé parkování(přesun 

z druhé strany), ale vše se musí projednat s vlastníky č.p. 518 a s OŽP s ohledem na ochranu 

vzrostlých bříz 

regenerace zeleně – OŽP by mělo zveřejnit plán regenerace zeleně (občané v lokalitě chtějí 

dokument připomínkovat)  

ochrana dřevin a parkového charakteru sídliště – řešeno v projektu ponecháním maximálního 

množství zeleně na úkor menšího počtu nově navržených parkovacích stání 

ponechat zpevněnou plochu u č.p. 511 – tato možnost bude prověřena 

majetkové řešení pozemků v ul. Roháčova a Palackého – pan starosta sdělil, že probíhají 

jednání s majitelem o možné výměně za jiné pozemky 

 

 

Připomínky budou předloženy Radě města a ta rozhodne o případné úpravě projektu.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                          zapsala: lic. Dagmar Zavoralová 

 

 


